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Zápis z jednání Komise tuzemského rozvoje ČNS 
konaného dne 3.10.2013 v Praze 

 

Účastníci 
Členové komise Martin Maršálek, Vladimír Pavlík, Tomáš Vaňourek 
Omluveni  nikdo 

Usnášeníschopnost 

Jednání se účastní nadpoloviční většina členů komise, orgán je usnášeníschopný. 

Program jednání 

1 Anketa Nohejbalista roku ČR 

V Praze v únoru proběhl slavnostní večer Nohejbalista roku ČR 2012, na kterém se komise podílela 
zpracováním výsledků, tvorbou scénáře večera a výrobou doprovodné projekce. Komisi na večeru 
zastupoval Maršálek. Komise konstatuje, že se dlouhodobě nedaří najít vhodný model akce, který by 
byl důstojný a přitom adekvátní vynaloženým prostředkům. 

2 Odkup putovní trofeje Ředitelství podolských lázní žlutých 

Maršálek informoval o jednáních s Ivanem Bicanem (syn Josefa Bicana), vedoucích k zakoupení 
putovní trofeje Ředitelství podolských lázní žlutých z roku 1942. Jedná se o hlavní trofej 
z nohejbalových turnajů na Žlutých lázních v Praze, hraných v letech 1942-44, kterých se mj. 
účastnili prvoligoví fotbalisté (Bican, Čapek, Seifert, Luka, Starý, Vejvoda…). Tyto turnaje byly 
medializované v dobovém tisku (např. Národní politika) a měly velký divácký ohlas. Ivan Bican 
v současnosti prodává celou sbírku svého otce a je to tedy jedna z mála možností, jak získat pro ČNS 
tuto zřejmě nejcennější nohejbalovou trofej. Na základě rozhodnutí VV ČNS byla trofej pro ČNS 
zakoupena. 

3 Síň slávy nohejbalu 

Komise vzala na vědomí informaci zástupce vydavatele bývalého Časopisu Nohejbal (zakladatele 
Síně slávy nohejbalu) P. Stejskala, že se zánikem periodika nebude dále spolupracovat při 
vyhlašování nových členů Síně slávy nohejbalu. 

Komise navrhuje jmenovat jednu osobu se statutem odborného poradce ČNS pro oblast Síně slávy 
nohejbalu ČNS. Jeho úkolem bude organizovat vše okolo Síně slávy nohejbalu ČNS. Tj. zejména 
komunikovat s hlasujícími, kteří rozhodují o nových členech síně, s navrhovateli nových členů síně, 
s organizátory slavnostního vyhlášení, na kterém budou noví členové uvedeni do síně. 

Komise předává VV ČNS v příloze návrh statutu odborného poradce a metodiky pro jmenování 
nových členů Síně slávy nohejbalu ČNS. V případě zájmu se komise bude podílet na vyhledání 
vhodné osoby na tuto pozici. 

Komise doporučuje VV ČNS schválit převedení jmen členů stávající Síně slávy do „nové“ Síně 
slávy. Dále doporučuje k těmto členům doplnit jméno exprezidenta ČNS Lubora Chvalovského, 
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který byl předchozí Komisí Síně slávy schválen pro uvedení do Síně slávy, ale díky zrušení 
organizace slavnostního vyhlášení nových členů k jeho uvedení bohužel nedošlo. 

Protože v návrhu metodiky je mj. uvažováno i s právem člena Síně slávy na zajištění bezplatného 
vstupu a práva na jedno místo k sezení na všechna utkání tuzemských dlouhodobých a 
jednorázových soutěží ČNS, na v ČR konaných mezinárodních soutěžích ČNS nebo mezinárodní 
federace (ve kterých je ČNS sdružen), na další nesoutěžní akce ČNS (např. kulturně – společenské 
akce), je třeba toto ošetřit v příslušném předpisu. Zároveň s tímto lze ošetřit i bezplatný vstup dalších 
osob (v předpisech ČNS není ošetřeno, kdo má či nemá zajištěn bezplatný vstup na akci – 
jednorázovou nebo utkání dlouhodobé soutěže). Např. stávající bod 1.6.4., který hovoří o VIP 
prostoru pro potřeby ČNS je ve velmi vágním znění. Další pasáž nalezneme ve smlouvách, které 
ČNS uzavírá s pořadateli jednorázových soutěží. 

Z těchto důvodů komise předkládá návrh na doplnění nového bodu 1.8 Soutěžního řádu v tomto 
znění: 

1.8 Vstupné 

Pořadatel soutěže může stanovit vstupné pro návštěvníky soutěže. Vstup zdarma mají: 

a) účastníci hry (viz Pravidla) 

b) zástupci médií 

c) zástupci partnerů ČNS v doprovodu člena VV 

d) osoby, které se prokáží průkazem, k tomuto účelu vydaným VV 

e) osoby, kterým bezplatný vstup umožní dle svého uvážení pořadatel. 

Zapsal: Martin Maršálek v.r. Ověřil: členové komise 

 


